
O czystość płytek na placu Wolności

Chcieliśmy zapytać o Plac Wolności. Przesyłamy zdjęcie od czytelnika, które zostało zrobione
wczoraj. Chcieliśmy zapytać, czy po ostatnim czyszczeniu Plac według Państwa jest czysty?

Z racji ich częstego użytkowania, trudno jest oczekiwać, że płytki na Placu Wolności, będą cały czas
wyglądały, jak w dniu oddania do użytku. Szczególnie teraz, w  okresie jesienno-zimowym,  brudzą
się, podobnie jak chodniki dla pieszych i inne tego typu miejsca na powietrzu, po których codziennie
przechodzą setki osób. Podobnie zresztą - oczywiście w miejszej skali - brudzą się podłogi w  naszych
domach czy płytki na klatkach schodowych. Każdy chyba zdaje sobie sprawę z tego, że nie da się
tego zjawiska zupełnie wyeliminować. Ważnym natomiast  jest, aby takie nawierzchnie były łatwe do
wyczyszczenia. Dlatego też, jak już informowaliśmy, płytki którymi wyłożony jest plac Wolności,
zostały
zaimpregnowane specjalnym środkiem, dzięki czemu przez najbliższe 5 lat czyszczenie różnych
zabrudzeń będzie zdecydowanie łatwiejsze, a tym samym i tańsze. Oczywiście inaczej to będzie
wyglądało w okresie zimowym i wczesno wiosennym. Z uwagi na częste opady deszczu, a wkrótce i
śniegu, zabrudzenia czyszczone będą doraźnie. Plac będzie natomiast odśnieżany, usuwane będzie
też zalodzenie, aby piesi mogli bezpiecznie z niego korzystać.

 


